
  

 

大连化物所因公出访事前公示表  

  

下附：邀请信  

   

 

出访人团组成员基本信息：  

姓名  部门  职务  

Andreas Goldbach DNL1902 研究员 

出访国家或地区  波兰 顺访国家或地

区 

  

出访任务   第十二届国际膜催化会议 

出国预算   20000元 

经费来源  √课题组                       □研究所                       

□国外资助单位                 □其他资助单位                 

开始日期  2015年6月21日  结束日期  2015年 6 月 26 日  

往返路线    大连-北京-法兰克福-华沙-什切青-华沙-法兰克福-北京-大连 

主要日程安排：  

2015.6.21 启程 

2015.6.22-6.25 在波兰什切青市参加第十二届国际膜催化会议 

2015.6.26 回国   

邀请单位介绍：  

西波莫瑞工业大学（波兰语Zachodniopomorski Uniwersytet Technologiczny w Szczecinie，英语West Pomeranian 

University of Technology）位于波兰西滨海省的什切青市，是一所新组建的大学。 

该大学于2009年1月1日由前什切青农学院与前什切青工业大学合并而成。西波莫瑞工业大学下辖生物技术与畜牧业繁殖学

院，化学工程学院，土木工程与建筑学院，计算机科学与信息技术学院，经济学院，电气工程，环境管理与农业学院，食

品科学与渔业学院，海事技术学院，机械工程与机电一体化学院等学术单位。 西波莫瑞工业大学开设了本科及研究生专业，

比如畜牧业繁殖，生物技术，生物学，化学技术，环境保护，商品科学，土木工程，计算机科学与信息技术，设计研究，

建筑与城市规划，管理与生产工程，电气工程，化学与加工工程，农林工程，景观建筑，水产学，海洋技术，安全工程，

食品技术与人类营养等等。 



 

 

Re: Invitation letter 

12th International Conference on Catalysis in Membrane Reactors (ICCMR12) 

22nd-25th June, 2015 

Szczecin, Poland 

 

http://www.iccmr12.zut.edu.pl 

e-mail: iccmr12@zut.edu.pl 

 

 

Prof. Dr. Andreas Goldbach 

Dalian National Laboratory for Clean Energy 

Dalian Institute of Chemical Physics 

Chinese Academy of Sciences 

 

 

Dear Prof. Dr. Andreas Goldbach, 

 

We would like to invite you to present the oral contribution on “PdCuAg membrane for hydrogen 

production from sulphur-contaminated feedstocks” (Linfang Zhao, Andreas Goldbach, Chun Bao, 

Hengyong Xu) at the 12th International Conference on Catalysis in Membrane Reactors (ICCMR12) to be 

held from June 22nd to 25th, 2015 in Szczecin, Poland.  

 

The aim of the ICCMR conferences is to promote the research and progress in the area of catalytic 

membrane systems by bringing together academic scientists and industry working in the membrane, 

catalysis and process engineering fields. The conference will cover traditional and new areas of membrane 

reactors, including catalytic MRs, membrane bioreactors, electrochemical devices, photocatalytic membrane 

reactors, artificial organs and tissue engineering, and other catalytic membrane systems. You can find out all 

details about ICCMR12 from the conference website at http://www.iccmr12.zut.edu.pl. 

 

Thank you for your submission and we look forward to welcoming you in Szczecin. 

 

 

Yours sincerely, 

 

 

Sylwia Mozia 

 
on behalf of 

ICCMR12 Local Organizing Committee 
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